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Interpellation till Jonas Andersson (S) 
Vad vill den nya majoriteten med den regionala utvecklingen i 
länet? 
 
Vi har precis avslutat fyra år med Blågrönt styre i Regionen. Trots stora utmaningar med en 
helt bottenkörd ekonomi, en pandemi, energikris och ett krig med tillhörande krishantering 
och komponentbrist så har många insatser och satsningar gjorts och viktiga processer 
påbörjats. 
 
Samarbete och kraftsamling är grunden för ett lyckat resultat. Tillsammans med övriga 
aktörer i länet har vi lyckats attrahera fler invånare och nya företagsetableringar i länet, ökat 
stöd till länets organisationer, upprätthållna hastigheter på våra vägar, utökat 
kollektivtrafikutbud med mera med mera. 
 
Många angelägna arbeten och samarbeten har påbörjats, vilka är viktiga för länets fortsatta 
utveckling och som vi hoppas att den nya majoriteten bestående av S, KD och V nu 
fortsätter. 
 
De har nu gått en månad av den nya mandatperioden och vi saknar tydlig viljeinriktning och 
uttalade ambitioner från det nya styret. 
 
Därför undrar jag, vad vill den nya majoriteten med länets utveckling de kommande fyra 
åren? 
 
 
Elise Ryder Wikén (M) 
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